

Dear Parents,

Please be informed that MAP Winter Testing will start from tomorrow, Feb. 1, 2021. Please click on the link (<https://bit.ly/3oATQFZ>) to view the test schedule.

Due to technical issues and Test Integrity, the school management has decided to take the MAP test ON-SITE. Kindly discuss the importance of MAP test with your child and encourage them to do some practice on MAP skills.

Students are requested to bring their iPads, some papers and a pen for Math Test, and a snack. Please be assured that students' safety is our foremost concern, we will follow strict safety measures to ensure your child's safety.

Please note that students who are using school transportation will be picked up in the morning at the usual timing and the return trip will start from school at 2.00 pm. There will be no school transportation between those two timings.

أولياء الأمور الأعزاء،
يرجى العلم أن اختبارات الماب الشتوية ستبدأ من يوم غد الإثنين 2021/2/1، يرجى النقر على
الرابط (<https://bit.ly/3oATQFZ>) لعرض جدول الاختبار.
قررت إدارة المدرسة إجراء اختبار الماب داخل المدرسة بسبب المشكلات الفنية ولضمان نزاهة نتائج الاختبار، يرجى مناقشة أهمية
اختبار الماب مع ابنك/ ابنتك وتشجيعهم على القيام ببعض التدريبات على مهارات اختبار الماب.
يُطلب من الطلبة إحضار أجهزة آيباد وبعض الأوراق وقلماً لاختبار الرياضيات وكذلك وجبة خفيفة.
نود التأكيد على أن سلامة الطلبة هي أهم أولوياتنا، وسوف نتبع إجراءات سلامة صارمة لضمان سلامة الطلبة.
يرجى ملاحظة أنه سيتم اصطحاب الطلبة الذين يستخدمون وسائل النقل المدرسي في الصباح في التوقيت المعتاد وستبدأ رحلة العودة
من المدرسة في الساعة 2.00 مساءً، ولن تكون هناك مواصلات مدرسية بين هاتين الفترتين

